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OR.0022.219.2022 

  

 

Protokół Nr 219/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 5 października 2022 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki - Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki - Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska - Członek Zarządu 

Piotr Makowski - Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

3. Prośby i wnioski mieszkańców. 

4. Omówienie spraw bieżących. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8.45 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nr 218/2022 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

       Uchwała Nr 652/2022 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie odrzucenia oferty w 

postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na zakup i dostawę podnośnika 

kolumnowego do pracowni zawodowej dla technika pojazdów samochodowych w ramach 

realizacji projektu „Nowe umiejętności uczniów drogą do sukcesu”. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

     Uchwała Nr 653/2022 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie oddania w najem udziału 

nieruchomości Powiatu Rypińskiego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
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     Postanowienie Nr 654/2022 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie wydania opinii w 

przedmiocie  projektu inwestycji drogowej pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2210C Cetki 

– Balin polegająca na budowie odcinka chodnika i zatoki autobusowej w miejscowości 

Borzymin”. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższe postanowienie zostało przyjęte 

jednogłośnie.  

 

Ad. 3 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu rozpatrzył następujące wnioski i prośby mieszkańców: 

1.Katolickie Stowarzyszenie „Civitas Cristiana” Oddział w Rypinie zwraca się z prośbą o 

akceptację zmian kosztów w „Kalkulacji przewidywanych kosztów realizacji zadania 

publicznego” projektu zat. „Jerzy rodem z Fabianek XV. rocznica śmierci Koryfeusza Dobrej 

Ziemi”. Powyższe zmiany stanowią załącznik do protokołu.  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ww. zmianę kosztów danych usług. 

 

2.Pan Jacek Białobłocki p.o. Ordynator Oddziału Wewnętrznego z odcinkiem kardiologicznym 

zwraca się z prośbą o wsparcie finansowe w wysokości 2 tyś. zł na zakup Spirometru na 

potrzeby pacjentów oddziału wewnętrznego.  

Starosta oznajmił, że jeżeli zostaną jakieś środki pieniężne z zakupu części do mammografu to 

mogą przekazać je na Spirometr.  

Zarząd Powiatu nie podjął żadnej decyzji w sprawie ww. tematu i odpowie na pismo po 

rozmowie z Dyrektorem SP ZOZ-u. 

 

3. Zarząd zapoznał się z wnioskiem o pomoc w zagospodarowaniu wód opadowych 

spływających z drogi powiatowej na jego nieruchomość. 

Zarząd Powiatu przekierował ww. pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Rypinie.  

 

Ad. 4 

    Starosta poinformował, że wpływy  przyznanych  środków finansowych w wysokości 6 mln 

zł są rozłożone na 3 raty i z tego 15% można przeznaczyć na energię odnawialną. Dodał, że 

należałoby rozważyć rozwój odnawialnej energii i w tym celu powiat rozmawia z 

przedsiębiorcami, aby pozyskiwać więcej informacji na ten temat. 

Pan Jarosław Sochacki dodał, że ten temat został również poruszony na Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu oraz z kierownikami jednostek organizacyjnych.  

Członkowie Zarządu Powiatu przedstawili wolne wnioski i sugestie związane z tym tematem. 

Pani Monika Kalinowska podkreśliła, lodowisko będzie generować dodatkowe koszty energii, 

więc może warto zainwestować w fotowoltaikę.   

Zarząd Powiatu dyskutował nad sprawami organizacyjnymi przyszłego lodowiska. 

Wicestarosta Piotr Czarnecki poinformował, że komisja przetargowa skończyła prace, 

natomiast już na etapie wykonawczym firma Gamma zwróciła się do komisji o pewne zmiany 

w kwestii związanych z tematami technicznymi. Wicestarosta dodał, że spotkał się z 

Wydziałem Budownictwa oraz z Zamówieniami Publicznymi z racji tego, że być może 
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wymagałoby to zmian umowy i poproszono tę firmę o przesłanie dokumentów z których będzie 

jasno wynikało jakie będą koszty tej instalacji zaproponowanej przez tę firmę oraz żeby 

udokumentowali dlaczego taka zmiana miałaby być z punktu widzenia zamawiającego 

korzystna. Zespół roboczy otrzymał i zweryfikował te dokumenty i na etapie prac tego zespołu 

stwierdzono, że planowane zmiany są korzystne. Wicestarosta dodał, że najtańsza maszyna, 

która będzie gładziła powierzchnię lodowiska kosztuje 20 tyś. zł, inna kosztuje 50 tyś. zł albo 

powyżej 100 tyś. zł i jest to urządzenie typowo samobieżne. Poruszył też temat wypożyczalni 

łyżew dla użytkowników. 

Starosta oznajmił, że powiat otrzymał dofinansowanie 250 tyś. zł na remont schodów 

zewnętrznych  w Starostwie Powiatowym. Koszt całkowity inwestycji będzie możliwy do 

określenia po wyłonieniu wykonawcy. 

Wicestarosta Piotr Czarnecki przedstawił  temat  spotkania na którym uczestniczył  w Toruniu. 

Nowa perspektywa porusza jeden obszar, który przewiduje realizację inwestycji w  

infrastrukturę sportową, ale okazuje się że nie mogą to być obiekty kubaturowe, dlatego że 

musiałyby być to inwestycje, które będą ogólnie dostępne. Wicestarosta dodał, że drugą kwestią 

jest to, że z finansowania wypadły inwestycje drogowe, Skrwilno miało przewidziane 650 tyś. 

zł na inwestycje drogowe, a muszą to przeznaczyć na inne obszary, natomiast jest możliwość 

budowy ścieżek pieszo- rowerowych. Dodał, że środki można traktować jako udział własny do 

inwestycji jakie są zaplanowane. 

 

Ad. 5 

       Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta 

Jarosław Sochacki zamknął o godz. 10.00 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

5 października 2022 r. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki 
Protokołowała  

Monika Głowacka 

 

 

 


